
OPENBARE BESLUITENLIJST
COMMISSIE FYSIEKE LEEFOMGEVING DORDRECHT VAN  15 JANUARI 2020

1 Opening, mededelingen en vaststellen agenda

Besluit
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2 Vaststellen besluitenlijst adviescommissie van 8 januari 2020

Besluit
De besluitenlijst van de adviescommissie van 8 januari 2020 wordt ongewijzigd 
vastgesteld.

3 Vragen aan het College

Besluit
Er zijn geen mondelinge vragen aan het college.

4 Presentatie over processen en procedures bij wegopbrekingen 

Besluit
Er wordt een presentatie gegeven door Maurice Ellenbroek, procesmanager bij 
de gemeente Dordrecht.

5 Startnotitie ten behoeve van Wegennota 2020-2024

Besluit
Er wordt een inleidende presentatie gegeven door Hans van Leeuwen, adviseur 
wegen van de gemeente Dordrecht.

De commissie geeft bij de startnotitie aan de volgende onderwerpen te missen: 
voldoende aandacht en ruimte voor toekomstige ontwikkelingen en trends 
(toekomstig mobiliteitsgedrag kan tot minder schade leiden), verbinding van het 
thema 'vergrijzing' met het bestaande en aangekondigde beleid op het gebied van 
senioren en wat de risicofactoren zijn om op dit thema iets wel of niet te doen, het 
aspect geluidshinder en het effect op vervanging en renovatie en concretisering 
van wegprofielen in relatie tot de ambitie van vergroening van de stad.

Verder wordt uitgesproken dat de achterstand in onderhoud van de wegen niet 
verder op mag lopen en dat een fundamentele discussie moet worden gevoerd 



over wat de raad wil toestaan aan extra heffingen. 

Er wordt afgesproken een klankbordgroep vanuit de commissie in te stellen voor 
technische aspecten van de Wegennota. Het doel van de klankbordgroep is 
een snel en efficiënt tot stand komen en behandelen van de Wegennota mogelijk 
te maken, zonder zich met politieke aspecten te bemoeien. De 
klankbordgroep moet ervoor zorgen dat in de commissie alleen de politieke 
discussie hoeft te worden gevoerd. 
De volgende leden melden zich aan voor de klankbordgroep: Oostenrijk, 
Kühlmann, Van der Meer, Jansen en Van der Klaauw.

De commissie adviseert de raad de startnotitie als hamerstuk te agenderen.

6 Presentatie en bespreking concrete maatregelen naar aanleiding van de 
afsluiting van de Wantijbrug

Besluit
Er wordt een presentatie gegeven door Saskia Platenkamp, projectleider N3 
gemeente Dordrecht en Theo Batenburg, verkeerskundige gemeente Dordrecht.

De belangrijkste vraag van de commissie is waarom andere geplande 
werkzaamheden en afsluitingen in de stad gewoon doorgaan tijdens de afsluiting 
van de Wantijbrug en of die andere werkzaamheden en afsluitingen uitgesteld 
kunnen worden. Wethouder Van der Linden geeft aan dat dat te maken heeft met 
afgesloten contracten met aannemers. Uitstellen kost veel geld. Er wordt verwacht 
dat de effecten van de andere afsluitingen beperkt zijn. Het wordt wel gemonitord. 
Als op een gegeven moment toch blijkt dat het voor de doorstroming in de stad 
nodig is andere afsluitingen uit te stellen wordt dat zeker overwogen.

7 Stand van zaken Moties

Besluit
De commissie stemt in met het afvoeren van de moties waarbij 'afvoeren' is 
voorgesteld, met uitzondering van motie M22 'Laat de weg heel.' De CU-SGP 
fracties verzoekt bij deze motie om nadere schriftelijke informatie over de 
voorgenomen convenanten met Stedin, Evides en Stichting Rondom GWW. Voor 
het overige neemt de commissie kennis van het overzicht.

8 Stand van zaken Toezeggingen

Besluit
De commissie stemt in met het afvoeren van de toezeggingen waarbij 'afvoeren' is 
voorgesteld. Voor het overige neemt de commissie kennis van het overzicht.

9 Vragen ex art. 40 Reglement van Orde van de fractie GroenLinks over 
duurzame energieopwekking Dordrecht

Besluit
De commissie neemt kennis van de gestelde vragen in afwachting van de 



beantwoording door het college.

10 Vragen ex art. 40 Reglement van Orde van de fractie VVD over Verdubbel 
de aanpak van verkeersonveilige straten

Besluit
De commissie neemt kennis van de gestelde vragen in afwachting van de 
beantwoording door het college.

11 Vragen ex art. 40 Reglement van Orde van de CDA fractie over bouw Prins 
Clausbrug

Besluit
De commissie neemt kennis van de gestelde vragen in afwachting van de 
beantwoording door het college.

12 Wethoudersbericht over afsluiting Wantijbrug - verkeersmaatregelen

Besluit
De commissie neemt de brief voor kennisgeving aan. De inhoud is al aan de orde 
geweest in de commissies van 8 januari en 15 januari.

13 Brief van de werkgroep Reeweg Oost-Ceramstraat over afsluiting 
Wantijbrug en verkeerssituatie Reeweg Oost en Ceramstraat

Besluit
De commissie neemt de brief voor kennisgeving aan. De bewonersgroep heeft de 
brief al mondeling toegelicht in de commissie van 8 januari. Ook heeft op 9 januari 
een gesprek tussen gemeente, omwonenden en ondernemers plaatsgevonden.

14 Brief van de Statiegeldalliantie

Besluit
De commissie neemt de brief voor kennisgeving aan.

15 Termijnagenda

Besluit
De commissie stemt in met de termijnagenda.

16 Rondvraag

Besluit
 De VVD vraagt wanneer het door de bewoners gesuggereerde kruis op de 

weg wordt geplaatst ter verbetering van de ontsluiting van Wilgenwende. 
Wethouder Van der Linden gaat dit na en informeert de commissie zodra dit 



is gebeurd. 
 Beter voor Dordt vraagt in het kader van het grondstoffenbeleidsplan 

wanneer de commissie deskundigen op het gebied van bron- en 
nascheiding gaat uitnodigen. Afgesproken wordt om eerst de startnotitie 
vast te stellen. Daarna is er voldoende tijd voor een gesprek met 
deskundigen. 

17 Sluiting

Besluit
De vergadering wordt om 22.58 uur gesloten.


